
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d.2.10.19. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Kurt, Svend-Erik, Susan, Heidi, Stine 
Afbud: Ninett 

 
• Godkendelse af dagsorden 

 
• Punkter fra Driftskontoret 

 
 Aktivitetslisten: 

 
• Badeværelser  

Se længere nede i referatet 
 

• Laguranlæg  

Driften har sat gang i at få indhentet et tilbud. 
 

• Vaskeri 
Afventer dato fra driften på møde med Bolind, for at kunne drøfte, 

hvad der skal ske med vaskeriet og hvor det er mest 
hensigtsmæssigt at placere den nye vaskemaskine, som blev 

godkende på afdelingsmødet. 
 

• Parkeringsregulering  
Forslaget blev nedstemt på afdelingsmødet. Susan og Svend-Erik 

laver en oversigt over, hvor mange p-pladser der er pr. bolig, så vi 
kan få et bedre overblik over vores p-pladser i afdelingen. De 

fremlægger på næste møde. 
 

• Lys i gavlen 

Vi afventer stadig tilbuddet på lys gavlen. Kurt går ud og kigger 
alle gavle i afdelingen igennem, så vi kan få et overblik over, hvor 

der er et behov for 2 sæt lys på ende gavle.  
 

• Skraldespande 
Der bliver sat 2 nye skraldespande op inden udgang af oktober, 

som er magen til de nye vi i forvejen har. 
 

 
 



• Punkter til Driftskontoret 

 
• Badeværelser 

Prøvebadeværelset har nogle ændringer, som skal laves 
fremadrettet på de øvrige badeværelser. Projektet er derfor sat i 

udbud, vi afventer driften.  
Rådgiver foreslog afløbet under håndvasken bliver fjernet, så det 

bliver ikke lavet i de nye badeværelser.  

 
• Plantearbejde 

Der er ikke blevet omplantet blomster ved svævebanen, som aftalt 
med driftslederen Pernille endnu. Pernille har rykket OK Nygaard 

for at få sat det i gang. 
 

• Haverundgang  
Vi følger op på, om haverundgangen er blevet udført på mødet i 

november. 
 

• Flisebelægning  
Billede 30 vil vi gerne have sat i gang inden udløb af 2019. Det er 

den lange sti der løber langs storskraldsrummet. 
 

• Beplantning/fodhegn 

Vi har tidligere nævnt, at der er nogle biler/varevogne, som 
parkerer for langt inde ved beplantningen ved nr. 1-25. Vi har 

derfor fået et tilbud fra driften på, hvad det vil koste at få sat 
fodhegn op ved p-pladserne. Vi overvejer tilbuddet, da det muligvis 

er bedre med at få sat p-stop op.  
Svend-Erik og Susan vil undersøge nærmere, hvad der bedst kan 

betale sig at få lavet. Vi drøfter det på vores næste møde. 
 

• Borde-bænkesæt 
Vi har fået et tilbud at driften på nye borde-bænke sæt, da vores 

nuværende trænger til at blive udskiftet. Vi undersøger det 
nærmere med driften, da vi ikke har fået alle nødvendige 

oplysninger fra dem til, at kunne tage en beslutning om vi vil tage 
imod tilbuddet. 

 

 
• Opfølgning af sager 

 
• Opfølgning på vores afdelingsmøde 

Vedligeholdelsesreglement, der er fundet fejl i. Stine tager fat i 
driften for at få det rettet. 

Sortering af affald kan vi ikke arbejde videre med pt., da vi ikke 
har fået noget fra Jacob. Skralderummet, her gælder det samme.  

• Brønd dæksler  



Susan og Svend-Erik er ved at undersøge, hvilke brønd dæksler 

der trænger til at få udskiftet fliser omkring. 
 

• Nyt fra formanden 
 

• Konstituering af bestyrelsen 
Heidi blev valgt som næstformand. 

Susan blev valgt som kasserer. 

Sekretær posten er endnu ikke besat. Den bliver besat ved næste 
bestyrelsesmøde, da Stine er usikker på, om suppleanten må være 

sekretær, hvis hun har lyst til det. Stine undersøger det hos BL. 
 

• Forretningsorden 
Bliver underskrevet, når sekretærposten er besat ved næste møde 

 
• Nye medlemmer af bestyrelsen og introduktion af disse  

Kurt, Susan og Svend-Erik vil gerne deltage på BL’s grundkursus 
for nye bestyrelsesmedlemmer. Stine sørger for tilmelding til disse. 

Boligselskabet holder også et lille kursus, hvor de bliver sat ind i, 
hvordan Glostrup Boligselskab er bygget op og hvilke regler der 

gælder og lign. 
 

• Økonomistatus 

 
• Intet nyt 

 
• Su 

 
• Intet nyt 

 
• Evt. 


